
OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO 

zápisnica z VI. zasadnutia OZ v Slatine, konaného dňa 13. novembra 2023 

 

Dátum a miesto konania: 
13.11.2023, Kultúrny dom Slatina 

 

Vedenie rokovania: 

rokovanie viedol starosta obce, Arpád Bazsó 

 

Prítomní: 

podľa prezenčnej listiny, ktorý tvorí prílohu zápisnice 

 

Počet prítomných poslancov OZ:  

5 poslancov z celkového počtu 5  t. j. Obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné 

 

Menovaní overovatelia zápisnice: Helena Uhrinová, Mária Pečérkeová 

 

Menovaná zapisovateľka: 
Anikó Barborášová, Ref. OcÚ Slatina 

 

Program: 

 1./  Otvorenie zasadnutia 

 2./  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 3./  Voľba návrhovej komisie 

 4./  Interpelácia poslancov 

 5./  Prejednanie žiadosti o spoluprácu pri realizácií projektu „Slatina cintorín – koniec krížnej   

       cesty” 

 6./  Prejednanie žiadosti o NFP pre projekt – „Spracovanie dreveného odpadu” 

 7./  Rôzne 

 8./  Všeobecná diskusia  

 9./  Schválenie uznesenia 

 10./Záver 

 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Schvaľovanie programu rokovania: 
Predložený program rokovania zasadnutia OZ bol poslancami OZ schválený jednohlasne   
s počtom hlasov 5. 
 
 



 
Uznesenie k úvodu rokovania: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Slatine 

v o l í 

návrhovú komisiu v zložení: 

Andreas Pecsérke, Ing. - predseda komisie 

Anita Szabóová - člen 

Melinda Pokoracká, Bc. - člen 

 

 

HLASOVANIE: 

ZA                   : 5 poslancov z celkového počtu 5 prítomných poslancov 

PROTI            : nikto z prítomných poslancov 

ZDRŽAL SA  : nikto z prítomných poslancov 

 

 

K bodu  č.4/ 

Interpelácia poslancov 
Neboli žiadne interpelácie. 

 

 

K bodu č. 5/ 

Prejednanie žiadosti o spoluprácu pri realizácií projektu „Slatina cintorín – koniec 

krížnej cesty” 

Predkladá: Arpád Bazsó, starosta obce 

Pán starosta oboznámil prítomných so žiadosťou o spoluprácu pri realizácii projektu „Slatina 

cintorín – koniec krížnej cesty, ktorú doručil Občianske združenie sv. Jána Nepomuckého 

Slatina dňa 18.10.2024. Občianske združenie nedisponuje s finančnými prostriedkami na 

úhradu faktúry za plánovanú hore monovanú akciu, ktorá sa má realizovať v rámci projektu v 

cintoríne obce Slatina, preto sa obracajú o spoluprácu a predfinancovanie v sume 2 142,86 €. 

Pán starosta vyzval prítomných na hlasovanie. 

 

HLASOVANIE: 

ZA                   : 5 poslancov z celkového počtu 5 prítomných poslancov 

PROTI            : nikto z prítomných poslancov 

ZDRŽAL SA  : nikto z prítomných poslancov 

 

 

K bodu č. 6 

Prejednanie žiadosti o NFP pre projekt – „Spracovanie dreveného odpadu”   

Predkladá: Arpád Bazsó, starosta obce        

Pán starosta oboznámil prítomných so zámerom podania žiadosti na kúpu briketovacieho 

zariadenia, traktora, čelného nakladača, drviča a vlečky. Hlavným cieľom projektu je 

prostredníctvom nakúpenia techniky na spracovania dreveného odpadu z odpadu získať 

zhodnotený materiál. S danou technikou vyrobíme materiál na kúrenia – brikety. Drevený 

odpad ako konáre atď. Pozbierame zo širšieho regiónu. Na danom mieste rozdrvíme materiál, 

aby sme čo najužitejšie využili vlečku. Rozdrvený materiál sa dovezie vedľa briketovacej 

linky. Čelným nakladačom sa naloží do zásobníka, kde sa to rozmelie na potrebnú veľkosť. 

Rozdrvený materiál ide do sušiaceho potrubia, čo je vykurované zo zomletého materálu, 

piliny ďalej pokračujú do lisu a čiastočne do kotla na sušenie pilín. Lisovacie zariadenie 



vyrobí brikety a posunie do baliaceho zariadenia. Zhodnotením odpadu chránime životné 

prostredie, lebo o tľko menej stromov treba vyrúbať na kúrenie. Energeticky zhodnotíme 

odpad z obnoviteľných zdrojov. Poskytneme služby pre celý región respektíve regiónov, tým 

pozbierame drevený odpad, ako aj tým, že vieme poskytnuť kvalitne spracovaný a suchý 

materiál na kúrenie a nekúria s mokrým drevom, čo znečisťuje vzduch nekvalitným horením. 

Bude to slúžiť pre obec, ako aj pre občanov z regiónu. Pán starosta vyzval prítomných na 

hlasovanie. 

 

HLASOVANIE: 

ZA                   : 5 poslancov z celkového počtu 5 prítomných poslancov 

PROTI            : nikto z prítomných poslancov 

ZDRŽAL SA  : nikto z prítomných poslancov 

 

 

K bodu č. 7/ 
Rôzne 

Predkladá: Arpád Bazsó, starosta obce 

Pán starosta oboznámil prítomných s oznámením, ktorú doručila Štátna školská inšpekcia v 

Nitre dňa 8.11.2023. Štátna školská inšpekcia odporúča zvážiť možnosť realizácie zmeny v 

sieti škôl a školských zariadení vo veci vyučovacieho jazyka (z maďarského na slovenský a 

maďarský). 

 

 

K bodu č. 8/ 

Všeobecná diskusia 

V diskusii neboli predložené žiadne diskusné príspevky ani námety zo strany prítomných 

poslancov. 

 

 

K bodu č. 9/ 

Schválenie uznesenia 

Návrh uznesenia predložil pán poslanec Ing. Andreas Pecsérke, predseda návrhovej komisie. 

  

HLASOVANIE: 

ZA                   : 5 poslancov z celkového počtu 5 prítomných poslancov 

PROTI            : nikto z prítomných poslancov 

ZDRŽAL SA  : nikto z prítomných poslancov 

 

 

K bodu č. 10/ 

Záver  

Starosta obce  konštatoval, že program rokovania VI. riadneho zasadnutia OZ bol vyčerpaný. 

Všetkým prítomným poďakoval za účasť a zasadnutie vyhlásil za ukončené. 

                                                                                                              

                                                         

                                                                                               

                                                                                              

                                                                                                        Arpád Bazsó 

                                                                                                        starosta obce  

Overovatelia zápisnice : 



                                                

Mária Pečérkeová                                                       …………………………………. 

Helena Uhrinová                                                          ………………………………… 

 

Zapisovateľka: 

Anikó Barborášová                                                      ………………………………… 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

 


	V diskusii neboli predložené žiadne diskusné príspevky ani námety zo strany prítomných poslancov.

